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          邮箱:HKIHCC@126.com     网站：http://www.halalrz.com/


1. 企业信息

	Company Name 企业名称
	

	Address 地址
	

	Telephone No. 手机
	
	Fax 传真
	

	E-mail 电子邮箱
	
	Web Address 网址
	



2. 产品相关问题 

	Do you produce product(s) using pork or pork derivatives at this facility?(if yes, are the production lines shared between pork containing products & Halal product(s)
在工厂生产中用到猪或者猪的衍生品吗？如果是，你的公司将不能通过halal认证。
	是   否 

	Does the product contain any material of animal origin?                       
If yes, please name: please attach halal certificate
工厂生产中用到动物肉或者动物衍生品吗？如果是，请提供清真证书
	是   □否 

	 Do you use gelatin or capsule or collagen of animal origin in your products?       
 If yes, please insert the halal certificate for each of them.  
在产品生产当中有用到明胶或者胶囊吗？如果是，请提交halal证书，否则不能进行认证。
	是   □否 

	Does the product contains or used in the production of above named product ethanol or other intoxicating alcohol?If the origin is from alcoholic beverages, we have to reject your application. 
产品是否包含乙醇或其麻醉性的酒精成分？如果来源是酒精饮料，我们不得不拒绝你的申请。
	是   □否 

	Is the product technologically in production, packaging or storage with any material of animal origin or alcohol? 
产品的生产、包装和储存是否有任何动物源、酒精来源？
	是   □否 

	Has the company ever applied for halal certification previously?
工厂过去是否申请过清真认证
	是   □否 

	Does your Manufacturing FacilityshareproductionlinesbetweenHalal&non-Halalproducts？
申请认证的清真产品和非清真产品是否共用生产线？
	是   □否 

	Please state your current export market and targeted export market.
贵司目前产品销售到哪些国家，目标出口市场是哪里，请写明:



3. 请列出产品用到的所有原料、添加剂、助剂等，提供原料的确切名称，此表可扩展。
	No.
	PRODUCTS’ NAME
产品名称
	INGREDIENT 
所有原料

	1
	
	

	2
	
	

	3
	
	

	4
	
	

	5
	
	

	6
	
	

	7
	
	

	8
	
	

	9
	
	

	10
	
	

	11
	
	

	12
	
	



4. 请提供原料的更多信息。

	No.
	Full name of ingredient
原料全称
	Manufacturer name
生产商
	Halal Certification
有无清真证书

	1
	
	
	

	2
	
	
	

	3
	
	
	

	4
	
	
	

	5
	
	
	

	6
	
	
	

	7
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